
 

 

Zápisnica číslo 5/2023 
z piateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Lúčke, ktoré sa konalo dňa 12. apríla 2023 

v sále KD Lúčka 
 
 

 
 
Prítomní:  Peter Marcin, Ing. Mária Galiková, PhD., Anna Sopková, Mgr. Lenka Sokol,       

RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

 

Neprítomní:  PhDr. Anna Hermanovská - ospravedlnená 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lúčka do 31.8.2023 
(predkladá Ing. Katarína Hliboká) 

5. Správa o činnosti Komisie pre školstvo, kultúru a šport (predkladá Mgr. Lenka Sokol) 
6. Správa o činnosti komisie pre ochranu verejného poriadku, životného prostredia 

a stavebného poriadku (predkladá Peter Marcin) 
7. Správa o činnosti Komisie pre financie a nakladanie s majetkom 2023 (predkladá Ing. 

Mária Galiková, PhD.) 
8. Návrh na schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce (predkladá Ing. 

Mária Galiková, PhD.) 
9. Prerokovanie zápisnice z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lúčke zo dňa 

30.01.2023 (predkladá Peter Marcin, Anna Sopková) 
10. Prerokovanie Žiadosti OZ Topľanská Lúčka o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Lúčka 

v roku 2023 (predkladá Mikuláš Mašlej) 
11. Rôzne – diskusia 

a) Informácia starostu obce o spoločnom rokovaní poslancov OZ Lúčka s poslancami OZ 
Kračúnovce vo veci možnosti napojenia sa obce Lúčka do jestvujúcej ČOV 
v Kračúnovciach (možnosť rekonštrukcie, rozšírenia kapacít), informácia aj o ďalších 
možnostiach obce Lúčka súvisiacich s ČOV 

b) Informácia starostu obce  o riešení havarijného stavu – stojatej vody na križovatke 
smerom ku RD súp. č. 118 a stojatej vody na moste pred RD súp. č. 85 

c) Žiadosť OZ Topľanská Lúčka o pridelenie miestnosti (starých šatní) – informácia 
o výsledku rokovania s TJ Topľan Lúčka 

d) Informácia starostu obce o prácach na rekonštrukcií MŠ, predpokladanom termíne 
ukončenia a plánovanom personálnom obsadení pri navýšení kapacít MŠ 

e) Informácia starostu obce o spôsobe schvaľovania žiadosti o dotácie od obce 
f) Informácia o spôsoboch zhotovovania zápisníc z rokovaní OZ 
g) Informácia starostu obce o možnostiach zamestnania „správcu obce“ 
h) Informácia o činnosti DHZ 
i) Informácia o uskutočnenom zasadnutí Rady školy 

 

12. Záver 
 

 

 
 



 

 

Otvorenie 
 
Zasadnutie otvoril Mikuláš Mašlej – starosta obce. Privítal poslancov Obecného zastupiteľstva 
v Lúčke, hlavnú kontrolórku Ing. Katarínu Hlibokú a ostatných prítomných občanov. Poslankyňa 
PhDr. Anna Hermanovská sa z neúčastí na rokovaní ospravedlnila. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo 
v počte 6 poslancov, takže je spôsobilé rokovať a je uznášania schopné. 
Starosta predniesol návrh programu V. zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali v pozvánkach. 
Poslanci program bez pripomienok schválili. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
6 6 0 0 

 
K bodu 2) 
 
a) Zapisovateľka:   Daniela Pšenáková 

 
      Overovatelia zápisnice:  RNDr. Marcel Tkáč 
        Anna Sopková 
 
b)   Návrhová komisia:   Ing. Mária Galiková, PhD. 
     Mgr. Lenka Sokol 
     Anna Sopková 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
6 6 0 0 

 
K bodu 3) 
 
Kontrolou plnenia uznesení bolo zistené, že uznesenia uložené na predchádzajúcich zasadnutiach 
boli splnené, resp. niektoré sú v stave plnenia.  Starosta zároveň skonštatoval, že je potrebné 
zrušiť uznesenie č.64/16/2022 zo dňa 29.06.2022 vo veci preklenovacieho úveru na 
zabezpečenie financovania investičného projektu :“Zníženie nákladov na energie 
prostredníctvom tepelného čerpadla v ZŠ a MŠ“ a to z dôvodu ukončenia projektu, ktorý bol 
financovaný iným spôsobom a to predfinancovaním prostredníctvom SIEA. O návrhu na zrušenie 
uznesenia dal hlasovať. Poslanci návrh schválili. 

Hlasovanie: 
Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 

6 6 0 0 
 
Návrh na uznesenie č. 22/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 4) 
 
Hlavná kontrolórka Ing. Katarína Hliboká oboznámila poslancov s Plánom kontrolnej činnosti do 
31.08.2023 a to v súlade  s príslušnými ustanoveniami zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení. Kontrola bude zameraná predovšetkým na aktuálny stav dlhov obce, legislatívu obce, 
uznesenia obce, kontroly z vlastného alebo iného podnetu, vypracovanie Záverečného účtu, 
vybavovanie podnetov prijatých v súlade so zákonom č. 307/2014 Z. z. a iné. Zároveň plánuje 
vypracovať a predložiť Plán kontrolnej činnosti od 01.09.2023. 
Poslanci predložený návrh hlavnej kontrolórky jednohlasne schválili.     
 

Hlasovanie: 
Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 

6 6 0 0 
 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 23/5/2023  je súčasťou zápisnice. 



 

 

K bodu 5) 
 
Informáciu o činnosti Komisie pre školstvo, kultúru a šport predniesla Mgr. Lenka Sokol, 
predsedníčka komisie. Uviedla, že zasadnutie sa uskutočnilo 23.03.2023 a zúčastnilo sa ho 6 
členov. Na zasadnutí oboznámila členov so schváleným Štatútom komisie, ktorý bližšie určuje 
okruh pôsobnosti, rozsah úloh a činnosti. Komisia navrhla doplniť do Štatútu a rokovacieho 
poriadku komisií Obecného zastupiteľstva v obci Lúčka v čl.5  ods. 3 bod „vyjadruje sa k návrhu 
rozpočtu obce a zmenám rozpočtu v oblasti školstva, kultúry a športu“. K tomuto sa vyjadrila 
hlavná kontrolórka, ktorá informovala, že tento bod nie je nutné do Štatútu a RP dopĺňať, 
nakoľko to komisií vyplýva priamo zo zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
Predsedníčka KŠKaŠ informovala , že na zasadnutí bolo prednesených mnoho podnetov na rozvoj 
školstva, kultúry a športu. Komisia je ochotná pomôcť pri organizovaní akýchkoľvek akcií v obci 
ak by bola taká požiadavka, či už zo strany obce ale aj iných subjektov pôsobiacich v obci. 
 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
6 6 0 0 

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 24/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 

K bodu 6) 
 
Predseda Komisie pre ochranu verejného poriadku, životného prostredia a stavebného poriadku 
Peter Marcin informoval prítomných o činnosti komisie za obdobie od XII/2022 do III/2023. 
Uviedol, že komisia nemala oficiálne zasadnutie, ale viacero pracovných stretnutí, ktoré sa týkali 
predovšetkým rekonštrukcie priestorov MŠ. Prvé stretnutie sa konalo na OcÚ spoločne so 
starostom, kde členovia komisie nahliadli do plánov rekonštrukčných prác a následne sa 
presunuli do priestorov MŠ. Ďalšie stretnutie bolo za účasti stavebného dozoru Ing. Emila Matiho 
a starostu obce. Nasledujúce stretnutia sa týkali problematiky inštalatérskych a kurenárskych 
prác, predovšetkým potreby prekrytia rozvodov kúrenia. Dňa 27.1.2023 sa člen komisie Ing. 
Hažer stretol so zástupcom firmy EKO SERVIS Slovensko Ing. Wernerom Frankom. Témou 
stretnutia bol spôsob riešenia ČOV v obci s možnosťou pripojenia sa na ČOV Kračúnovce. 
Následne členovia komisie spolu s poslancami a starostom obce sa stretli s poslancami OZ 
v Kračúnovciach. Rokovali o možnostiach rozšírenia už jestvujúcej čističky s následným 
napojením sa obce Lúčka. Výsledkom jednania bolo, že poslanci OZ Kračúnovce potrebujú čas 
na rozmyslenie, aby sa k danému návrhu vyjadrili.  
Posledné stretnutie komisie sa uskutočnilo v priestoroch MŠ po ukončení rekonštrukčných prác 
1. poschodia. 
 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
6 6 0 0 

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 25/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 

K bodu 7) 
 
Informáciu o činnosti Finančnej komisie predniesla jej predsedníčka Ing. Mária Galiková, PhD. 
V správe okrem iného uviedla, že zasadnutie komisie sa konalo dňa 7.2.2023. Zúčastnili sa ho 
okrem členov komisie aj hlavná kontrolórka obce Ing. Katarína Hliboká a Ing. Radoslav Pavlík. 
Komisia sa na zasadnutí venovala predovšetkým už schválenému rozpočtu obce, ktorý si prešla 
po jednotlivých položkách. Zhodla sa na potrebe vypracovania Zásad hospodárenia ako aj 
nutnosti dodržiavania ustanovení VZN č.42/2014 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. Do 
budúcna je potrebné toto VZN upraviť a rozšíriť. Komisia sa bude na ďalších zasadnutiach 
zaoberať aj úpravou rozpočtu ale až po vypracovaní záverečného účtu obce za rok 2022, 
úverovým zaťažením obce v zákonných hraniciach. Hlavná kontrolórka upozornila na zvýšenie 
povinného príspevku na jednotlivca pri poskytovaní sociálnych služieb od 1.1.2023, preto bude 



 

 

potrebné pripraviť návrh na zmenu rozpočtu s rezervou na tento účel. Následne komisia navrhla 
odporúčania: 

- Vypracovanie Zásad hospodárenia obce 
- Pozastavenie schvaľovania projektov, pokiaľ nebude vypracovaný Záverečný účet obce 

za rok 2022 a definovaný celkový dlh obce 
- Vypracovanie Záverečného účtu obce za rok 2022 v čo najkratšom možnom termíne 
- Sprehľadniť aktuálne úvery obce 
- Žiadať vypracovanie prognóz od riaditeľky MŠ s modelovými rozpočtami pri aktuálnom 

počte a pri triede naviac 
- Oboznámenie sa poslancov s Rokovacím poriadkom OZ a VZN č. 42/2014 o poskytovaní 

dotácií 
 

Hlasovanie: 
Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 

6 6 0 0 
 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 26/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 

K bodu 8) 
Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Lúčka vypracovala predsedníčka 
Finančnej komisie Ing. Mária Galiková, PhD. spolu s členmi finančnej komisie. Hlavná kontrolórka 
Ing. Katarína Hliboká upozornila na to, že návrh by bolo potrebné dopracovať a doplniť  
o poplatky a iné náležitosti. Poslanci sa zhodli na tom, že Zásady hospodárenia a nakladania 
s majetkom obce Lúčka budú doplnené a prepracované  a na schválenie budú predložené na 
najbližšom zasadnutí Obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie: 
Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 

6 6 0 0 
 
Návrh na uznesenie č. 27/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 9) 
Z dôvodu vyjadrenia nespokojnosti a pripomienok k obsahu zverejnenej zápisnice zo IV. 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lúčke konaného dňa 30.01.2023 zapisovateľka Daniela 
Pšenáková na podnet overovateľa poslanca RNDr. Marcela Tkáča navrhla, aby sa k obsahu 
zápisnice vyjadrili poslanci na najbližšom zasadnutí OZ. Rozporným sa stal predovšetkým bod 
5) uvedenej zápisnice a to „Prerokovanie žiadosti OZ Topľanská Lúčka o schválenie a pridelenie 
miestnosti – telocvične ZŠ do bezplatného prenájmu“. 
Celý priebeh a postup v súvislosti so zverejnením zápisnice a následne požiadavky na jej opravu 
priblížila poslankyňa Anna Sopková, ktorá bola jednou z jej overovateľov. Ako uviedla zápisnicu 
po prečítaní podpísala a zaslala späť zapisovateľke že „za mňa o.k.“ s pripomienkou, že 
v zápisnici je nesprávne uvedené, že sa p. Mašlej vyjadril k problematike prenájmu telocvične... 
Následne poslankyňa predniesla prítomným emailovú komunikáciu medzi ňou ako overovateľkou 
a zapisovateľkou, ktorú navzájom uzavreli tým, že nech je zápisnica zverejnená. Druhým 
overovateľom bol RNDr. Marcel Tkáč, ktorý sa ku zápisnici vyjadril že „za mňa ok“. 
Následne prišla poslankyni Sopkovej pripomienka od poslanca Petra Marcina, keď už bola 
zápisnica zverejnená, že sa s ňou nestotožňuje a potom poslankyni písali ďalší občania, že nie 
sú tam podchytené tie veci, ktoré by mali byť... Preto chceli, aby zápisnica bola prerobená, aby 
sa do nej dostali tie veci, ktoré tam boli povedané. „Ktoré konkrétne veci tam chýbali?“ – Marcel 
Tkáč. Anna Sopková – „Konkrétne tie, že pán Mašlej sa zaútočil na OZ s tým, že ak nám poslanci 
odsúhlasia priestor telocvične, tak bude prvý, ktorý na nás zavolá kontrolu... neviem skade.“ 
Peter Marcin – „Jednoducho to bolo povedané... nechceme prekrúcať“. Marcel Tkáč – „ja som to 
vnímal nie proti občianskemu združeniu ale, že to bola informácia človeka, ktorý pracoval 
v školstve, že nie občianske združenie, ale obec ako zriaďovateľ bude mať do činenia so Školskou 
štátnou inšpekciou, lebo ona Ti dala ten súhlas... Starosta – „že sa nedostalo do zápisnice alebo 
nebolo zaznamenané, keď si spomenieme, vieme veľmi dobre jak prebehla ta diskusia... To 
nebola ani diskusia, ale povedal, jeden, povedal druhý... Bol to dialóg dvoch ľudí na ktorý som 



 

 

reagoval, že páni dosť, riešme iné veci a vráťme sa k tomu riešeniu ak bude všetko ukončené 
tak ako má byť. Starosta výstup bývalého riaditeľa ZŠ vníma skôr ako oznámenie, čo sa môže 
udiať. Peter Marcin – „trebalo to nahrať“. Anna Sopková – „neviem oko to vnímali ostatní, ja som 
to vnímala takto, lebo povedal, keď to urobíte ja budem prvý, ktorý napíšem sťažnosť, čiže 
útočil... nie len na občianske združenie, beriem späť útočil na všetkých poslancov s tým, že bude 
robiť kroky, keď to schválime“ Pšenáková Daniela – „ja len k tomu... keď píšem zápisnicu, dávam 
si pozor, aby som slová ako „silné slová“ nepoužívala.... Snažím sa zápisnice písať vecne, ale 
objektívne. 
Michaela Marcinová - neviem, či môžem k tej téme ... ja len, že v zápisnici je uvedené, že 
Občianske združenie žiada o zrekonštruované priestory telocvične. To bol už prvý fakt, ktorý mi 
tam nesedel.  
Pšenáková Daniela- nič také som v zápisnici uvedené nenašla. Je tam v texte uvedené, že 
„viacerí nechápu a nesúhlasia s tým, prečo by sa priestory zrekonštruovanej telocvične mali 
využívať ako sklad“. Havrila Andrej – „teraz sa tu budete chytať na slovíčkach“. Michaela 
Marcinová uviedla, že OZ nežiadalo priestory zrekonštruovanej telocvične. Zapisovateľka to 
vysvetlila, že myslené bolo tak, že či nie je škoda priestorov, ktoré budú zrekonštruované 
využívať ako sklad. Michaela Marcinová uviedla, že priestory nie sú zrekonštruované. Načo jej 
zapisovateľka odpovedala, že momentálne sú v rekonštrukcií a príde jej to  ako hra o slovíčkach. 
Postupne sa k dotknutej zápisnici vyjadrili aj ostatní prítomní poslanci i občania, ktorí mali 
rozdielne názory na danú vec. Niektorým v zápisnici chýba presný opis udalosti ako sa na 
rokovaní udiali a sú toho názoru, že zápisnici nie sú pravdivo uvedené niektoré fakty. Poslankyňa 
Ing. Mária Galiková, PhD. uviedla, že v zápisnici nič podstatné nechýba a všetko čo bolo na 
programe rokovania je v nej zaznamenané a nevidí dôvod na jej prepracovanie. 
Diskusia poslancov sa týkala aj činnosti Občianskeho združenia a spolupráce s poslancami 
Obecného zastupiteľstva. Členovia Občianskeho združenia, ktorí sú zároveň poslancami 
Obecného zastupiteľstva vyjadrili sklamanie z postoja obce k Občianskemu združeniu 
a predovšetkým z nezáujmu poslancov Obecného zastupiteľstva o akcie, ktoré usporadúva 
Občianske združenie. 
Starosta obce sa k tomu vyjadril s tým, že činnosti združenia nebráni aj je nápomocný, ale akcií 
sa nezúčastňuje a to po rôznych pripomienkach na jeho adresu.  
Keďže sa poslanci diskusiou odklonili od prerokovanej témy, starosta ich vyzval, aby sa venovali 
prerokovanej téme a dospeli k spoločnému záveru. Navrhol, že zápisnice sa môžu posielať 
všetkým poslancom pred zverejnením na schválenie. Zapisovateľka upozornila, že zápisnice 
z rokovania Obecného zastupiteľstva sa neschvaľujú, schvaľujú sa uznesenia a tie by mali byť 
konečným a smerodajným výstupom z rokovania. 
  
K problematike zápisníc sa vyjadrila hlavná kontrolórka, ktorá uviedla, že písať zápisnicu od 
slova do slova je časovo tak náročné, že obec by musela zamestnať ďalšieho človeka. Do 
budúcna  navrhuje zasadnutia obecného zastupiteľstva nahrávať a písať ich vecne a v texte sa 
odkazovať na nahrávku. Predišlo by sa tak mnohým nedorozumeniam. Poslanec Marcel Tkáč 
uviedol, že s nahrávaním nemá problém, ale ak chceme rokovania nahrávať, je potrebné zakúpiť 
na to techniku, aby nahrávka bola kvalitná a na úrovni. Nahrávanie mobilom môže slúžiť tak pre 
potreby zapisovateľky alebo si to môžu nahrávať občania sami pre seba, ale nie požívať ako 
oficiálny výstup z rokovania obce. 
Keďže názory na opravu predošlej zápisnice sa rôznili starosta dal poslancom hlasovať o tom, či 
poslanci súhlasia s pripomienkami poslancov Petra Marcina a Anny Sopkovej ku pôvodnému 
zneniu zápisnice zo IV. zasadnutia OZ v Lúčke dňa 30.01.2023. 
Keďže sa štyria poslanci hlasovania zdržali, návrh neprešiel a zápisnica ostáva zverejnená tak, 
ako bola pôvodne overovateľmi odsúhlasená. 
 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
6 2 0 4 

 
Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 28/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 
 
 
 



 

 

K bodu 10) 
 
Ďalším bodom programu bolo prerokovanie Žiadosti OZ Topľanská Lúčka o poskytnutie dotácie 
z rozpočtu obce Lúčka v roku 2023. Dotáciu plánujú využiť na vlastné aktivity. Starosta uviedol, 
že obec ešte dotáciu neschvaľovala, až na to že v roku 2020 ju poskytla pri akcii Na bajku deťom, 
t.j. na detskú onkológiu a to vo výške 525 EUR, ktorú schvaľovalo obecné zastupiteľstvo.                                                                                   
Obec má k poskytovaniu dotácií prijaté VZN č.42/2014 kde v §4 je uvedené , že dotáciu do 300 
EUR schvaľuje starosta a nad 300 EUR schvaľujú poslanci. Okrem týchto dotácií obec poskytla 
v predošlých rokoch len príspevky. 
Následne sa starosta opätovne vrátil k samotnej žiadosti občianskeho združenia. Uviedol, že 
doposiaľ nebol informovaný, na aké aktivity chce združenie finančné prostriedky použiť. Navrhol, 
aby obec schválila pre OZ určitú čiastku a podľa potreby bude z tejto čiastky poskytovať finančné 
prostriedky na jednotlivé akcie. Poslanec Peter Marcin uviedol, že OZ žiadalo o dotáciu v riadne 
určenom termíne a predložilo plán aktivít na ktoré bude dotáciu využívať a nie pri každej akcii 
opakovane žiadať o finančné prostriedky. Informoval sa, či okrem Občianskeho združenia 
Topľanská Lúčka požiadal v stanovenom termíne niekto iný o dotáciu... Starosta odpovedal, že 
doposiaľ nie. Poslankyňa Anna Sopková uviedla, že od roku 2014 nenašli žiadne žiadosti 
o dotáciu ani DHZ, či TJ. Starosta upozornil na to, aby sa nemiešali dve rozličné veci. Vysvetlil, 
že DHZ a Telovýchovná jednota sú organizácie zriadené obcou a sú financované priamo 
z rozpočtu obce, preto nežiadajú o dotáciu, kapitola 03. Požiarna ochrana a kapitola 08. Šport 
a rekreácie. Poslankyňa Sopková uviedla, že len nechcú, aby sa občianske združenie vrhalo do 
zlého svetla, pretože si splnili zákonom stanovenú povinnosť a o dotáciu riadne a včas požiadali. 
Hlavná kontrolórka vysvetlila aký je postup pri poskytovaní dotácií. Ako uviedla obec má vo 
Všeobecne záväznom nariadení dané, že o dotáciu je potrebné požiadať do 15. marca 
príslušného kalendárneho roka. Nech by už ktokoľvek požiadal o dotáciu či už zajtra alebo v júni, 
dotáciu z rozpočtu obce nemôže dostať. V rozpočte je 6 000 EUR, ktoré mali byť v dotáciách, 
pretože je zákonom dané, na čo obec môže míňať výdavky. Všetky transféry, ktoré obec 
poskytuje, či už cirkvám alebo iným organizáciám majú byť zahrnuté v dotáciách. Takže ak je 
v rozpočte schválených 1500 EUR na dotácie a do 15.3. o dotáciu nikto iný nepožiadal ani už 
požiadať nemôže, kým sa VZN nezmení. Čo sa týka toho, komu môže dať obec dotáciu – musí 
to byť právnicka osoba, musí mať IČO, musí to byť na verejnoprospešný účel a musí to byť 
zúčtované tak, akoby to platila obec, musí to byť zdokladovateľné. Upozornila starostu obce, že 
už dotáciu nemôže nikomu poskytnúť, takže ani na detskú onkológiu. Môže tak urobiť napríklad 
zbierku v obci... Alebo zmeniť VZN, no teraz je platné toto. Toto je zákon, ktorý platí na území 
obce a nemôže sa obchádzať. Do budúcna navrhuje prepracovať VZN o dotáciách. Poslankyňa 
Mária Galikova sa informovala ako to bude s primičnou slávnosťou na ktorú chcela obec prispieť. 
Starosta jej odpovedal, že to bolo plánované z inej položky. Hlavná kontrolórka upozornila na 
to, že to nie je technicky správne a malo to byť tiež zahrnuté v dotáciách. Po podrobnom 
vysvetlení hlavnou kontrolórkou, starosta uviedol, že to mení situáciu. Poslankyňa Mária 
Galiková navrhla, aby sa do ďalšieho zasadnutia pripravil návrh nového Všeobecne záväzného 
nariadenia o dotáciách. Poslanec Andrej Havrila navrhol, že ak  už nikto o dotáciu nemôže 
požiadať, nech sa schváli občianskemu združeniu v plnej výške. Starosta navrhol, aby sa teraz 
schválila polovica a potom sa môže k tomu vrátiť a schváliť ďalšiu čiastku. Kontrolórka 
upozornila, že dotácia sa môže schváliť pre jeden subjekt iba raz. Poslanec Marcel Tkáč navrhol, 
aby sa schválilo 1300 EUR a ponechala sa tak rezerva, ktorá by sa po zmene VZN mohla 
poskytnúť pre onko deti. Po vysvetlení svoj návrh stiahol. Starosta navrhol, aby sa ponechala 
rezerva 300 EUR a pre OZ schválilo 1200 EUR. Poslanec Peter Marcin  uviedol, že nechce aby to 
vyznelo, že OZ si nárokuje na celú čiastku, ale splnili všetky zákonom dané podmienky. Navrhol, 
že aj OZ pomôže v situácií keď bude treba. Poslankyňa Anna Sopkova navrhla, že OZ môže 
zorganizovať nejakú akciu, ktorej výťažok bude cielene zameraný na pomoc týmto deťom. 
Starosta opakovane predložil návrh na schválenie 1200 EUR dotáciu pre Občianske združenie 
Topľanská Lúčka. Pýtal sa, či je nejaký iný návrh. Poslanec Peter Marcin bol za tol, aby sa 
hlasovalo o pôvodnom návrhu t.j. o schválení dotácie v plnej výške 1500 EUR. Starosta dal 
hlasovať o pôvodnom návrhu, ktorý poslanci jednohlasne schválili. Občianskemu združeniu 
Topľanská Lúčka schválili dotáciu vo výške 1 500 EUR. 
  
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
6 6 0 0 

 



 

 

Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 29/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 11) 

Rôzne – diskusia 
a) Informácia starostu obce o spoločnom rokovaní poslancov OZ Lúčka s poslancami OZ 

Kračúnovce vo veci možnosti napojenia sa obce Lúčka do jestvujúcej ČOV v Kračúnovciach 
(možnosť rekonštrukcie, rozšírenia kapacít), informácia aj o ďalších možnostiach obce Lúčka 
súvisiacich s ČOV 
Rokovanie s poslancami OZ Kračúnovce sa uskutočnilo tak, ako to už uviedol predseda 
Komisie pre ochranu verejného poriadku, životného prostredia a stavebného poriadku Peter 
Marcin s výsledkom takým, že poslanci OZ Kračúnovce si nechajú čas na rozmyslenie. 
Zasadali doposiaľ k jednému bodu a ten sa týkal pozemkov. O pripojení sa obce Lúčka ešte 
nerokovali. Komisia, ktorú tam majú odporučila odovzdanie ČOV a Kanalizácie. Ku dnešnému 
dňu zatiaľ stanoviská nie sú a starosta nemá informáciu či VVS bola na rokovaní. Ako 
alternatívu má obec dva pozemky, no zatiaľ to starosta nechce riešiť a chce veriť tomu, že 
obec Lúčka sa napojí na ČOV v Kračúnovciach. Ak by do toho vstúpila VVS starosta vidí väčšiu 
šancu na napojenie sa. Na to, aby Obec Lúčka mohla pokračovať v riešení ďalej, potrebuje 
mať do konca augusta jasné stanovisko od Obce Kračúnovce. Poslanec Peter Marcin 
informoval, že budúci štvrtok majú zasadnutie OZ v Kračúnovciach. Keď rozhodnú o pripojení 
sa k VVS bude to pre nás väčšia šanca na pripojenie. 
 

b) Informácia starostu obce  o riešení havarijného stavu – stojatej vody na križovatke smerom 
ku RD súp. č. 118 a stojatej vody na moste pred RD súp. č. 85 
O tomto probléme sa rokovalo už na predchádzajúcich zasadnutiach. Vieme, čo sa tam stalo 
a kto bol obvinený z toho, že zalomil rigol. Najprv to bol kamiónista a nakoniec sa ukázalo, 
že to bolo celkom ináč. Ak by sa o týchto skutočnostiach bolo vedelo na začiatku, boli by sme 
sa k tomu celkom ináč postavili. Navrhnuté bolo riešenie, že prejde sa do pozemku tam, kde 
je to najnižšie a odvedie sa rúrou do priekopy. Zistilo sa, že spádovosť nedovolí urobiť to 
týmto spôsobom, lebo voda by sa opätovne vylievala na pozemok. Takže bude sa to riešiť 
spoločne s projektom ciest a chodníkov. Ak by tieto projekty neprešli, pripraví sa rozpočet a 
budú sa hľadať financie na opravu. Všetko sa bude musieť rozbiť a urobiť nanovo. Čo sa týka 
stojatej vody na moste to sme už v minulosti riešili. Poslankyňa Anna Sopková uviedla, že to 
bolo ešte v roku 2020 (zápisnica č.9/2022) a potom sa k tomu vrátili poslanci v roku 2021 
a to 27.9. a odvtedy nič. Starosta uviedol, že dal podnet na PSK, odbor dopravy, oni to 
odsunuli na riaditeľa Horváta a on to posunul na Bardejov. Minulý rok sa boli na to pozrieť 
a k dnešnému dňu mám informáciu od p. Mačejovského, že tohto roku majú naplánované 
opravy mostov a tento most je v tom zahrnutý. Opravy by mali začať v máji. 

     
c) Žiadosť OZ Topľanská Lúčka o pridelenie miestnosti (starých šatní) – informácia o výsledku 

rokovania s TJ Topľan Lúčka 
Starosta informoval, že 24.3.2023 výbor TJ dal súhlasné stanovisko na prenájom miestnosti 
starých šatní pre OZ Topľanská Lúčka bez nároku na financie a bez obmedzenia času. Ešte je 
potrebné vypratať lavice a vymeniť zámok. Poslankyňa Anna Sopková sa informovala, či bude 
pripravená aj nejaká zmluva. Starosta  jej odpovedal, že nie, lebo šatne nie sú vedené 
v majetku obce. Je to drevená stavba, ktorá sa využívala cca 30 rokov, kým sa nepostavili 
nové šatne. OZ dostane písomné stanovisko, že priestory môže užívať bez obmedzenia. 
Hlavná kontrolórka upozornila, že ak patri TJ pod obec, sú šatne majetkom obce a je ich treba 
zaradiť do majetku obce. Poslanec Peter Marcin pripomienkoval, že ak by sa chceli 
v budúcnosti zapojiť do projektu a zveľadiť šatne, či to bude možné. Starosta na to odpovedal, 
že sú postavené na cudzom pozemku, tak bude potrebné buď odkúpiť pozemok alebo ich 
zbúrať. Poslankyňa Anna Sopková navrhla, či by sa nedali preniesť na obecný pozemok. 
Starosta odpovedal, že to skôr zbúrať a postaviť nové. Poslanec Marcin uviedol, že mysleli 
skôr zrekonštruovať a prepojiť s novými a následne vybudovať verejné WC. Tým by sa 
vyriešili viaceré veci. Starosta to uzavrel tým, že OZ má súhlas aj kľúče, takže kedykoľvek 
tam môžu vstúpiť. Prípadne ak by nebol prítomný, vyložiť lavičky vonku a tie sa upracú. 
Kontrolórka uviedla, že ak to nie je majetok nikoho, nemuselo sa to prerokovávať v obecnom 
zastupiteľstve. Starosta uviedol, že on len podal informáciu o výsledku rokovania 



 

 

s Telovýchovnou jednotou Topľan Lúčka. 
 
d) Informácia starostu obce o prácach na rekonštrukcií MŠ, predpokladanom termíne ukončenia 

a plánovanom personálnom obsadení pri navýšení kapacít MŠ 
Starosta informoval poslancov, že práce na rekonštrukcií horného poschodia sú ukončené. 
Pokračujú práce na dolnom podlaží. Podľa harmonogramu boli naplánované na január až máj 
2023. V marci sa práce trochu zbrzdili, pretože sa sťahovalo na horné podlažie a vypratali 
a pripravili dolné podlažie na rekonštrukcie Ako uviedol starosta, práce pokračujú celkom 
plynulé a oficiálne by mali byť ukončené cca 10. – 12. mája 2023. 
Čo sa týka personálneho obsadenia, týmto sa bude zaoberať, keď budú známe počty detí. 
V súčasnosti máme dvoch pedagogických zamestnancov. V prípade ak sa otvorí ďalšia trieda, 
budú potrební ďalší dvaja zamestnanci. Ako kmeňoví zamestnanci sú vední Mária Ondeková, 
Mgr. Magdaléna Labuda a Bc. Iveta Čabalová. Jedná zamestnankyňa momentálne na 
materskej dovolenke. Ak by sa otvorila ďalšia trieda bude potrebné prijať ešte jedného 
pedagogického zamestnanca. Ak by sa druhá trieda neotvorila, budeme musieť jedného 
zamestnanca prepustiť. Momentálne je prijatá na zastupovanie pani Jana Hozová ktorá 
pracuje na Dohodu o vykonaní práce. V prípade potreby máme ďalšie žiadosti do 
zamestnania. Keď to bude aktuálne Komisia školstva zasadne a vyjadrí sa presne kto za koho 
nastúpi, aby bolo vo veci jasné. Poslanec Peter Marcin sa informoval, čo bude, ak sa nenaplní 
kapacita druhej triedy, či to nebolo podmienkou dotácie. Poslankyňa Anna Sopková mala 
dotaz, či obec nebude v takom prípade vracať poskytnuté financie. Starosta odpovedal, že 
podmienkou bolo navýšenie kapacít . Už teraz je záujem o umiestnenie v MŠ veľký. Presnejšie 
informacie budeme mať po zápise detí, ktorý bude v máji. Poslankyňa Anna Sopková uviedla, 
že nemôžme rátať  s Mgr. Labuda, Bc. Čabalovou a ak má správne informácie, tak ani s pani 
Hozovou. Starosta odpovedal, že namiesto nich budú prijatí zamestnanci na zastupovanie. No 
zatiaľ nebude riešiť personálne obsadenie, pokiaľ nie sú známe počty detí. Poslankyňa Anna 
Sopková upozornila, či sa stihnu výberové konania. Starosta jej odpovedal, že na miesto 
učiteľky nie je výberové konanie. Prijímanie zamestnancov je vo výlučnej kompetencií 
starostu. Určite bude s uchádzačmi robiť pohovor. 
Poslankyňa Lenka Sokol informovala, že riaditeľka MŠ plánuje v rámci oficiálneho 
odovzdávania zrekonštruovaných priestorov do užívania pripraviť aj Deň otvorených dverí 
v MŠ a urobiť si tak trochu osvetu. 

e) Informácia starostu obce o spôsobe schvaľovania žiadosti o dotácie od obce 
Starosta uviedol, že táto téma bola podrobne prerokovaná v bode 10 tejto zápisnice. 

 
f) Informácia o spôsoboch zhotovovania zápisníc z rokovaní OZ  

Touto témou sa poslanci zaoberali  v bode 9 tejto zápisnice pri riešení zápisnice zo IV. 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

 
g) Informácia starostu obce o možnostiach zamestnania „správcu obce“ 

Starosta sa k tejto problematike vyjadri, že myšlienka je dobrá len nájsť človeka, ktorý by sa 
na to hodil bude problém. Poslankyňa Anna Sopková na to reagovala, že majú typ na človeka, 
ktorý je flexibilný, činný a ovláda mnoho druhov práce. Je to pán František Mihelič, ktorý bol 
veľmi nápomocný a ochotný ak niečo potrebovali v OZ, či už pri budovaní oddychovej zóny 
alebo iných vecí. Je to človek, ktorý obec pozná, vie si ju celú prejsť a podľa potreby pracovať. 
Odbremenil by sa tým starosta, ktorý keď začne kosenie denno - denne chodí s kosačkou na 
pleci. Poslankyňa si myslí, že starosta je v obci človek, ktorý ma určite postavenie a na takéto 
práce by sa mal niekto zamestnať. Pán Mihelič je podľa nej človek, ktorý si vie prejsť po obci, 
rozdeliť prácu a ak by bolo treba aj sám si vie zabezpečiť ľudí na výpomoc. Takže jej návrh je 
taký. Poslanec Peter Marcin uviedol, že u ňho je ešte výhoda, že je dôchodca a obec by ešte 
ušetrila na odvodoch. 
Občan Mašlej Jozef (99) vystúpil s pripomienkou, že našlo by sa viac takých ľudí. On sám by 
to bol ochotný robiť. Informoval sa či stačí podať žiadosť. Padlo viacero pripomienok, že obec 
by mala oznámiť, že plánuje zamestnať takého človeka, aby mali všetci rovnakú možnosť. 
Padla aj otázka, či by to bolo len sezónne alebo ako. Poslankyňa Lenka Sokol pripomienkovala, 
či vôbec je v možnostiach obce zamestnať takého človeka a to po stránke finančnej. Starosta 
navrhol, aby to na  svojom zasadnutí prerokovala finančná komisia a následne sa rozhodne, 



 

 

či by bol takýto človek zamestnaný na úväzok alebo sezónne podľa potreby. Poslanec Marcel 
Tkáč tiež mal pripomienku, že treba prejsť spoločne predovšetkým finančne možnosti obce 
lebo sú nejaké veci, ktoré treba riešiť. Starosta to uzavrel tým, že návrh na konkrétneho 
človeka tu je, no po dnešnom sedení možno pribudnú ďalší záujemcovia. Občan Ján Mašlej 
(89) je jednoznačne za to, nech sa to zverejní, nech sa prihlásia záujemci a z nich sa vyberie. 
Do diskusie vstúpila hlavná kontrolórka, ktorá uviedla, že je potrebné urobiť dva kroky a to 
po prvé nájsť na to finančné prostriedky a potom hľadať na to človeka. Poslankyňa Anna 
Sopková navrhla, že jednou z možnosti ako získať financie je zmeniť štýl vyplácania odmien 
poslancom. To čo im patrí áno, nech to ostane ale to, čo poslancom dával starosta navyše, 
ako odmenu za aktivitu nechať na odmenu pre tohto zamestnanca. Starosta položil otázku, či 
tých 1 000 EUR, ktoré ostanú z odmien poslancov bude stačiť... Poslankyňa Sopková mu 
odpovedala, že je to jedna z možnosti...Starosta to uzavrel s tým, že zasadne komisia a bude 
hľadať riešenie.   

 

h) Informácia o činnosti DHZ 
 Ďalším bodom programu je informácia o činnosti DHZ. Starosta informoval prítomných o tom, 
že nemôže požiadať o podanie správy osobu na to kompetentnú a to veliteľa DHZ, lebo ten sa 
svojej funkcie vzdal. Momentálne sa hľadá jeho náhrada. Čo sa týka celkovej činnosti, DHZ 
v Lúčke pôvodne malo cca 100 členov. V súčasnosti má cca 55 členov. Členstvo v DHZ je na 
báze dobrovoľnosti. Na aktivity, ktoré majú požiarnici v obci obec prispieva minimálne a to 
čiastkou cca 200 – 300 EUR na celý rok. DHZ je takmer na 100% dotovaná štátom, podľa toho 
v akej skupine je zatriedená. Za tieto finančné prostriedky si DHZ rieši materiálno technické 
vybavenie. Mládežnícke družstvo sa pravidelne zúčastňuje súťaží ako Plameň, Pretek brannej 
všestrannosti, Výstup na Makovicu a iné. Čo sa týka mládežníckeho družstva je aktívne 
a zúčastňuje sa takmer na každej akcii okresu. Dospelí – previerky pripravenosti, ktoré by mali 
byť 31. mája 2023 v Rovnom. Krajská súťaž 17.6.2023 a Republiková súťaž je 8 . – 9. júla 2023 
v Košiciach. Šarišský pohár by sa ma uskutočniť vo Víťazi. Po dlhšom čase sa zreparovala 
požiarna technika - striekačky, ktoré sú umiestnené v Požiarnej zbrojnici. Aj to by mohlo zvýšiť 
záujem o prácu v DHZ. Dobrovoľní hasiči majú svoju vlastnú činnosť a správu o nej predkladajú 
Územnému výboru DPO vo Svidníku a DPO Slovenskej republiky. Oni sú ich nadriadený orgán, 
čo sa týka činnosti. Obci by mali byť nápomocní pri riešení havarijných stavov. Poslanec Peter 
Marcin sa informoval, či striekačky sú obecné. Starosta mu odpovedal, že áno. Staršia PS12 je 
ta s ktorou požiarnici roky súťažili a novšia, ktorú obec nadobudla v rámci ŠHR bola zrepasovaná 
v Košiciach na PS15. Na súťaže sa používa PS12 ale je možnosť použiť aj PS15. Poslanec Marcin 
uviedol, že je potrebné aktivizovať mládež, aby sa zapájala do činnosti. Starosta súhlasí ale 
upozornil, že je potrebné nájsť vhodného človeka – veliteľa, lebo od neho sa to všetko vyvíja. 
Poslankyňa  Sopková mu oponovala že si nemyslí, že sa to odvíja od veliteľa, ale je potrebné 
urobiť osvetu medzi mládežou, aby sa vyskladalo konečne družstvo, ktoré bude schopné. Pozná 
mnoho menších obcí, ktoré sú aktívne, trénujú a zúčastňujú sa súťaží a naše detí chodia trénovať 
do Giraltoviec a Kukovej. Aj asi svedčí o tom, že to nefunguje tak, akoby to malo fungovať. 
V obci máme dokonca chlapcov a dievčatá, ktorí majú ukončené požiarnické školy a my im 
nedáme priestor, lebo je všetko zamknuté. Ak je to majetok obce má slúžiť občanom. Ak sa 
niečo deje treba to zverejniť a nie robiť v tichosti. Asi to nefunguje tak ako by malo, keď v prípade 
potreby občania musia požiadať hasičov z Kračúnoviec o pomoc napríklad pri vyťahovaní studne. 
Starosta túto diskusiu ukončil tým, že novému veliteľovi to dá do pozornosti, aby to zabezpečil. 
 
i) Informácia o uskutočnenom zasadnutí Rady školy 

    Informáciu o zasadnutí Rady školy predložila členka Rady školy a predsedníčka Komisie pre 
školstvo, kultúru a šport Mgr. Lenka Sokol. Zasadnutie Rady školy sa konalo v priestoroch MŠ 
dňa 3.4.2023. Za predsedníčku bola zvolená Mgr. Michaela Tkáčová. Bola doplnená členka za 
pedagogických zamestnancov a to Jana Hozová. Riaditeľka informovala o aktivitách Materskej 
školy a členov oboznámila s výchovno- vzdelávacími výsledkami MŠ. Okrem iného sa dotkli aj 
témy využívania telocvične, ktorú MŠ plánuje využívať jak v rámci cvičení, tak aj na nácviky 
programov, vystúpení.  
 
Starosta ešte doplnil informáciu o verejnom obstarávaní na Interiérové vybavenie materskej 
školy. Oslovili sa tri firmy a to Drevocom Slovakia, s.r.o. Čičava, Baby corp s.r.o. Vranov nad 
Topľou a firma Novyland Košice . Najlacnejšiu ponuku predložil Drevocom Slovakia, s.r.o. Čičava. 



 

 

Prítomných oboznámil aj s tým, čo bolo predmetom verejného obstarávania (skrinky do šatní 
5ks, stohovateľné ležadlá 20 ks, nepremokavý matrac 20ks, stôl 5ks, stoličky 20ks, zostava 
nábytku do triedy 1ks, zadný panel kúpeľňových zostáv 4ks). Ak prejde kontrola na IROPe 
dodávateľ to má dodať do 30 dní. Kontrolórka sa informovala, kde je to v rozpočte. Starosta je 
odpovedal, že v rozpočte je to IROP – cena stavby (95 000 EUR) Rekonštrukcia a modernizácia 
a interiérové vybavenie je súčasť projektu. Poslankyňa Anna Sopková sa informovala, či 
v spodnej časti ostane staré interiérové vybavenie alebo v rámci projektu bude vymenené. 
Starosta jej odpovedal, že dotácia bola poskytnutá na rozšírenie kapacít. Poslankyňa Sopková 
sa informovala, či bola daná presná čiastka určená na interiérové vybavenie. Starosta jej 
odpovedal, že áno a to vo výške 10 236 EUR. 

Po tejto doplňujúcej informácií starosta predniesol návrh na uznesenie, týkajúci sa informácií, 
ktoré boli v bode 11 podané. Poslanci predložený návrh schválil. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní Za návrh Proti Zdržal sa 
6 6 0 0 

 
Predložené materiály sú súčasťou zápisnice. 
Návrh na uznesenie č. 30/5/2023  je súčasťou zápisnice. 
 

DISKUSIA: 

Sopková Anna – navrhla, či by niektoré staré veci, ktoré sa nachádzajú v kuchyni KD a sú 
nepotrebné (akumulačky, chladničky) nebolo treba zlikvidovať, resp. odviesť do zberu 

Starosta – pre akumulačky si prídu zo stavebnín, ostatné veci budú odovzdané pri zbere 
elektroodpadu spolu s elektroodpadom, ktorý je nachystaný v kontajnéry pri škole 

Sopková Anna – čo sa plánuje s prívesnými, či požiarníckymi vozíkmi, ktoré stoja roky pri moste 
na verejnom priestranstve, či sú funkčné 

Starosta – čakáme, aby sme ich zrepasovali, lebo sú potrebné na striekačky. Až sa upraví priestor 
za šatňami a vybuduje sa preň prístrešok, budú tam prevezené. 

Sopková Anna – informovala o výzve na projekt, ktorý organizuje OZ Živica vďaka podpore 
nadácie TESCO. Do tejto výzvy sa môžu zapájať len obce. Ide o projekt „Jedlé ostrovy“. 

Starosta – videl tento projekt a uspieť v ňom môžu iba 3 obce... 

Sopková Anna – Prečo by sme nemohli byť medzi nimi? Keď neskúsime... 

Starosta – pripravte, ja to podpíšem. Ale časove sa to nedá. K projektu je potrebných mnoho 
vecí a vyžaduje to veľa času... 

Sopková Anna – informovala o tom, že týmto projektom myslela na zveľadenie školského dvora 
ak už chceme budovať reprezentatívnu škôlku. Je v tom zahrnutá nie len výsadba stromčekov 
ale aj vyvýšené záhony. 

Kaňuch Ján – upozornil na chýbajúcu značku pri odbočovaní z hlavne cesty na tzv. Strednú cestu. 
Či by ju nebolo možné doplniť prostredníctvom  Dopravného inšpektorátu. 

Sopková Anna – informovala sa o tom či nebude prebiehať dopravné značenie po obci, tak ako 
to bolo prisľúbené (v mesiacoch marec – apríl) 

Starosta – mám pripravený projekt. V rámci tohto sa bude riešiť dopravné značenie, zrkadlá 
a predovšetkým bezpečnostné prvky na priechodoch pre chodcov na hlavne ceste. Projekt by 
mal ísť cez MAS Topoľa. Je to trochu zložitejšie, lebo hlavná cesta je cesta I. triedy a potrebné 
sú rôzne súhlasy a vyjadrenia 



 

 

Kaňuch Ján – ako ďalší problém vidí zaparkované autá okolo cesty po obci smerom od kostola 
hore. Je to cesta III. triedy, štátna cesta a parkuje sa tam ako pred nákupným centrom.  

Marcin Peter – auta tam parkujú bez svetiel, blikačiek, bez výstražného trojuholníka – je to na 
odťahovku 

Martin Sopko – cez obec je štátna cesta, tak ako aj hlavná cesta. Keby tam niekto zaparkoval 
pred vjazdom do dvora, nepáčilo by sa to a najskôr by ho odtiahli...Takže keď je to štátna cesta 
mal by si dať vozidlo do dvora.  Problém je v zime pri odhrňaní snehu, ničia sa kanály... Taktiež 
parkovanie pred kostolom počas nedeľnej sv. omše. Autá sú zaparkované kadejako... 
a nedajbože by potrebovala prejsť nejaká technika (hasiči, záchranka) nemá šancu.  

Starosta – parkovanie na ceste sa už riešilo veľa krát. Upozorňovali sme na to v reláciou v MR. 
Poriadok na miestnej komunikácií si vie urobiť obec, ale parkovanie na štátnej ceste je 
v kompetencií Polície, SSC. 

Sopková Anna – navrhla, aby sa spracoval malý letáčik a doručil do schránok občanov 

Starosta – informoval poslancov o tiahnucom sa probléme s vydaním stavebného povolenia na 
výstavbu RD a to na ľavej strane pri hlavnej ceste smerom na Prešov, povyše Jána Komišáka. 
Pozemky si súčasní vlastníci kúpili na výstavbu RD. Problém je v tom, že sa nachádzajú 
v exteriéry obce a bez povolenia vjazdu a výnimky z ochranného pásme im nie je možné 
povolenie vydať. Obec má vypracovanú štúdiu územného plánu, ktorá nahrádza UPD, má 
vypracovaný projekt na príjazdovú cestu, má vo vlastníctve pozemok pod cestou, ktorí obci 
darovali vlastníci, obracia sa na rôzne inštitúcie a nevie v tejto veci nijako pohnúť. Najbližšie je 
plánované stretnutie so Slovenskou správou ciest, na ktoré chce starosta prizvať poslancov, aby 
počuli ich stanovisko, či vôbec niekedy sa tam bude môcť stavať. Toľko informácii k tomuto 
problému, ktorý ťaží nielen vlastníkov ale aj starostu, nakoľko by chcel občanom pomôcť, len už 
nevie ako. 

Hlavná kontrolórka – na záver podala technickú pripomienku k ďalšiemu rokovaniu obecného 
zastupiteľstva a to, aby sa do programu rokovania zaradil bod interpelácia poslancov, kde by 
poslanci mali priestor na položenie otázky starostovi, žiadanie vysvetlenia, aby to nebolo tak ako 
teraz rozhádzané v diskusií, či v bode rôzne. Interpeláciu poslancov treba zaradiť ešte pred bod 
rôzne. 

Mašlej Ján (2) – informoval sa ako sa budú riešiť občania, resp. vlastníci pozemkov, ktorí 
pozemky nekosia, nechávajú ich prerásť burinou, stromami. Jedna sa o susedný pozemok, kde 
všetko prerastá už do ich pozemku až tak, že z neho vychádzajú hady a iná háväď. A určite to 
nie je jediný takýto pozemok v obci. Problematiku už riešil so svojím právnikom, ale nechce ísť 
cestou vyvlastnenia. Pozemok má 46 vlastník, plus tam ešte figuruje cirkev a bolo by to  finančne 
nákladné. 

Starosta – vlastníkov už na to upozorňoval x krát. Tak ako je na LV uvedené, že je tam asi 12 
exekúcií, tak asi podobný postoj zaujali k tomu, že majú dať pozemok do poriadku. Starosta vidí 
jednu cestu a ti ísť a vyčistiť pozemok spoločne. Inú možnosť starosta nevidí. Pokutu nezaplatia, 
pozemok aj tak nepokosia.  

Peter Marcin – súhlasí s tým, aby sa zorganizovala brigáda a problematické pozemky sa dali do 
poriadku    

Sopko Martin – pripomienkoval, že odkedy sa zúčastňuje rokovaní obecného zastupiteľstva, 
hlavnými témami sú rekonštrukcia MŠ a ČOV. Pýta sa prečo na zasadnutí ešte ani raz nebola 
riaditeľka MŠ, pričom by sa jej možno mnohí chceli niečo spýtať. Za ďalšie ak chcú robiť  Deň 
otvorených dverí v MŠ ako to bude vyzerať ak jedná časť bude tip top zrekonštruovaná a druhá 
len tak. Jedná sa o interiérové vybavenie školy... 

Starosta – rekonštrukcia MŠ bude tip top hore aj dole. Interiérové vybavenie sa rieši aj hore aj 
dole, len nie všetko naraz, pretože finančné sa to nezvládne. Už aj teraz sa zakúpilo množstvo 
nových vecí, ale naraz sa všetko nedá. 



 

 

Sopko Martin – ako rodič detí, ktoré navštevujú, resp. budú navštevovať MŠ sa chce spýtať, či 
riaditeľka už vie o tom, že sa interiérové vybavenie bude obmieňať, že škôlka už bude fungovať 
na plné obrátky. Ide o to, že deti sa budú miešať na dolné a horné poschodie. Ďalej sa zaujímal 
ako je to s vodou v škôlke, či sa užíva a či je nejaká čistička, resp. úpravňa vody. Keďže je MŠ 
štátna inštitúcia ako to, že sa s tým nič nerobí. Koľko už je inovácií aj v tomto smere a s vodou 
sa nič nerobí. Prečo sa to nerieši úpravňou vody. Či túto otázku nebudú dávať aj rodičia, ktorí 
plánujú dať dieťa do škôlky. On osobne mal doma taktiež železitú vodu a úpravňou ju poriešil 
a voda je teraz v poriadku. Nie každé dieťa je imúnne a môže nastať problém. Nedalo by sa riešiť 
prehĺbením studne alebo druhým vrtom? 

Starosta – dotácia bola poskytnutá na rozšírenie kapacít MŠ. Takže interiérové vybavenie, ktoré 
v MŠ je sa zatiaľ bude užívať a postupne sa bude dopĺňať a meniť. Čo sa týka vody na varenie 
sa voda dováža a na ostatné sa chlóruje a používa ako úžitková voda. Všetko kontroluje RÚVZ, 
kde ich  zamestnanci pravidelne odoberajú a kontrolujú vzorky vody. Čo sa týka vŕtania ďalšej 
studne, už sú tam dve a voda je stále rovnaká. Tento problém vyrieši len dobudovanie verejného 
vodovodu v obci. 

 

 

 

Z á v e r 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 
a piate zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lúčke ukončil. 

 

 

 

 

                  ................................................. 

         Mašlej Mikuláš - starosta 
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